
Protokół nr  23/08
z  posiedzenia  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miasta  Ełku,  które  odbyło  się  w  dniu 
7 lipca 2008 roku. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności.
Na 6 członków Komisji w posiedzeniu  uczestniczyło 5.
W obradach nie uczestniczył radny Adam Zawadzki.  
Obrady Komisji i podejmowane decyzje będą prawomocne.
   Przyjęty porządek obrad:
1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji.
3. Kontrola monitoringu miejskiego – przyjęcie protokołu z kontroli.
4. Sprawy różne i wolne wnioski.
Do punktu –1-

Posiedzenie  Komisji  otworzył  Przewodniczący  Komisji  Jan  Wielgat.  Powitał 
zebranych, stwierdził prawomocność obrad. 

Członkowie  Komisji  nie  wnieśli  zastrzeżeń  do   propozycji  porządku  obrad 
i  rzez aklamację, przyjęli porządek  obrad jak wyżej. 

Do punktu –2-
Nie zgłoszono uwag do protokółu nr 22/08 z dnia  19 czerwca 2008 roku, wobec 

tego protokół nr 22/08 został przyjęty bez uwag. 

Do punktu –3-
Kierownik  Zespołu  Inwestycji  H.Bender  przedłożyła  zebranym członkom Komisji 

wyjaśnienie  odnośnie  zapisów  w  protokole  z  kontroli  dot.  realizacji  inwestycji  pn. 
wykonanie i rozbudowa systemu monitoringu wizyjnego miasta Ełk. Wyjaśnienie wraz z 
harmonogramem działań  objętych  po  odbiorze  końcowym w dniu  23.12.2004r.  w  celu 
poprawienia działania systemu, w załączeniu do protokołu.

Komisja po zapoznaniu się z dodatkowymi informacjami i wyjaśnieniami Kierownika 
Zespołu Inwestycji H.Bender odstępuje od zapisu w protokole z kontroli z dnia 19 czerwca 
2008  r.  o  niniejszej  treści:  „Jak  wynika  z  przedstawionej  Komisji  dokumentacji 
i korespondencji dotyczącej realizacji umowy nr 37/2005 z dnia 9.11.2005r., tak długi okres 
dochodzenia  do  sprawności  systemu jest  z  jednej  strony  spowodowany  opieszałością 
wykonawcy, a z drugiej słabą skutecznością działań inwestora. Komisja jest zdania, że w 
związku z tym należy bezwzględnie wyegzekwować postanowienia umowy dotyczące kar 
umownych za nieterminowe wykonanie umowy.”

Zdaniem komisji również jest fakt, iż czas usunięcia usterek tj. ponad dwa lata jest 
okresem zbyt długim i nie powinno w przyszłości dochodzić do takich sytuacji. 

Komisja  sporządziła  na  tę  okoliczność  protokół,  który  stanowi  załącznik  do 
niniejszego protokołu. 



Do punktu –4-
W tym punkcie nie wniesiono żadnych spraw do protokołu.
Na tym posiedzenie i protokół zakończono.

Protokołowała: Przewodniczył:

Elżbieta Liziewska          Jan  Wielgat


